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Betreft: internetconsultatie Wet BIG II

Geachte heer Bruins,

Met veel belangstelling heb ik kennis genomen van het wetsvoorstel om de orthopedagoog op te 
nemen in de Wet BIG. 
Graag wil ik illustreren waarom ik het belangrijk vind dat de orthopedagoog generalist opgenomen 
wordt in de wet BIG.
Het beroep van de orthopedagoog omvat werkzaamheden in de individuele gezondheidszorg. De 
orthopedagoog werkt vaak met kinderen, ouders en het hele systeem rondom het kind/jongere. 
Vaak betreft het ook kwetsbare cliënten. Daarom is het van belang dat de kwaliteit goed 
gewaarborgd blijft en dit kan veel beter bereikt worden met de opname in de Wet BIG
Steeds meer gemeentes stellen bij het contracteren de big/registratie als eis. Dat de gemeentes 
deze eis stellen is goed. Ten slotte willen alle gemeentes dat er goede kwaliteit gewaarborgd blijft. 
Alleen de orthopedagoog valt dan buiten de boot waardoor de wachtlijsten nog langer worden en 
de cliënt in de kou komt te staan. Met alle gevolgen van dien op lange termijn.  
Een voorbeeld uit de praktijk 
Ik ben orthopedagoog generalist en had een 17 jarige cliënt in de behandeling. Deze cliënt heeft 
een aantal maanden behandeling gehad en goede behandelresultaten gehaald en wilde graag nog 
een aantal problemen aanpakken. Hij wilde de behandeling voortzetten, maar hij was 18 
geworden. De behandeling kon niet voortgezet worden, omdat de gemeente niet akkoord ging. De 
cliënt werd verwezen naar volwassen GGZ. Ik heb deze cliënt 6 maanden later voor de follow up 
uitgenodigd. Hij vertelde me geen klik te hebben gehad met de andere therapeut en heeft de 
therapie niet voortgezet. Met alle gevolgen van dien. Hebben we deze jongere in de kou laten 
staan?
Ik ben met veel enthousiasme in het vak bezig en heb me in al die jaren op verschillende gebieden 
gespecialiseerd. Zo ben ik cognitief gedragstherapeut geworden en EMDR therapeut. Ik zou zo 
graag de opleiding tot klinisch psycholoog willen volgen, maar helaas tot deze opleiding word ik 
alleen toegelaten als ik de BIG-registratie heb. Waarom wordt de weg naar een verdere 
professionalisering afgesloten voor orthopedagogen generalist die zich graag verder willen 
professionaliseren?
Ik ben supervisor en vaak heb ik gesprekken met mijn jonge supervisanten in opleiding tot 
generalist. Zij vertellen me dat ze geen werk kunnen vinden omdat werkgevers alleen psychologen 
met BIG-registratie willen aannemen. Er zijn supervisanten die zijn gaan twijfelen of ze ooit een 
baan zullen vinden en dit terwijl we zulke lange wachtlijsten in de zorg hebben. Dit moeten we niet 
willen. Onze kwetsbare kinderen-jongeren verdienen de juiste ondersteuning. Wie gaat mij -als ik 
oud ben- verzorgen als we deze jongeren in de kou laten staan? We moeten zuinig zijn op onze 
jeugd. Zij zijn de toekomst.
We zullen met ons allen moeten zorgen voor een goede kwaliteit. En deze kan veel beter 
gewaarborgd worden met een registratie in de Wet BIG, zodat onze jonge collega generalisten 
geen andere baan gaan zoeken. 
Ik hoop van harte dat u besluit de orthopedagogen generalist op te nemen in de wet BIG.

Met vriendelijke groet,
Susanne Lawro
Burg. Van Dorth tot Medlerstr 33
6921AV Duiven




